
Anteckningar förda på Hummelstad Byalag 15/9 2022 

Alf Thellman hälsade oss välkomna och gick igenom mötets olika punkter. 

Avrapportera vårens aktiviteter 

Kommande arbetsplan 

 

Vårens aktiviteter: 

Efter vinters snöröjning behövdes ihopkörd grus ösas ut på gårdsplanen igen. Detta skedde 

en dag på vårkanten och planen blev jämn och fin igen. 

Torsdagen 28/5 krattade vi löv och gräs samt klippte sly runt fritidsgården. Då vi var många 

deltagare gick arbetet fort och lätt och avslutades med fika. 

Årets majbrasa var välbesökt, ca 45 personer slöt upp. 

Vid majbrasan har det nu också kommit upp en skylt som upplyser om att det enbart ska 

kastas ris där. Övriga större brännbara saker körs av ägare till återvinningen. 

Fredagen 27/5 klämfredagen, städade vi badplatsen. Mycket god uppslutning, vi var 30 

personer och arbetet gick på rekordtid. Fika och korvgrillning efteråt. 

Vi beslöt att klämfredagen är en bra dag då många är lediga, så 2023 städas det 19/5. 

Byavandringen på nationaldagen gick av stapeln i en strålande väderlek. 30 personer var 

med och vandrade på nyröjda stigar. 

Blå och gula leden har röjts under våren. 

En boulebana har på Anders Jacobssons initiativ anlagts utanför fritidsgården. Som hjälp till 

detta fick vi 30 000 kr av Sparbanksstiftelsen. 

Söndagen 19/6 var det högtidlig invigning av banan. Det bjöds på musikunderhållning och 

Linda Jonsson klippte bandet och förklarade banan invigd inför 30 personer. 

Ett stort tack till Anders Jacobsson för den goda iden och arbetet som han lagt ner på att 

ge Hummelstad en boulebana! 

Fönsterputsningen blev av även i höst trots det regniga vädret som ställde till det emellanåt. 

Badplatsen har varit väldigt välbesökt under sommaren.  

Fågeln och Beda har gjort ett bra jobb och hållit gässen på avstånd.  

För att undvika kisseri bakom omklädningshytten beslöts att sätta upp mindre staket som iaf 

gör det lite krångligare att uträtta sina behov där och istället använda toaletten. 

Önskemål till kommunen rörande badplatsen: 

Skyltar till bryggan, dykförbud. 



Ta ner stora björken (risk för fallande grenar) och ev. något mer träd som skuggar mycket. 

Tre nya bryggdelar 

Nya kedjor till brygga och flotte, kolla med ”skrotis”. En på 4m och en på 5m. 

Alf kontaktar kommunen. 

En trafikspegel har satts upp där badvägen slutar i Dröppstad. Mycket bra och utfarterna blir 

nu säkrare. 

 

Kommande aktiviteter: 

Ystning 12/11 i fritidsgården   Här finns plats för 6 personer. Bernt Johansson ansvarar och 

Karin T. fixar fika. Mer info kommer senare. 

Hantverksdag 19/11  10-14 

Ansvariga träffas ca 3 veckor innan. För närvarande Karin och Yvonne men det finns plats för 

fler här. Vi ska snoppa ljus i förväg och ev. skala halm och då finns det plats för fler 

medhjälpare. 

Lucia firas i Hummelstad fredagen den 9/12. 

 

Övriga ärenden: 

Nya gardiner behövs och det fixar Katarina, Monica, Karin och Annika. 

Vi har fått fem böcker till fritidsgården och bygden. ”Tomten under tomtestenen” sagor från 

bygden nedskrivna av Linda Jonsson och en släkting till henne. 

Alf tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Vid pennan 

Yvonne Jönsson 

 


